
Odgovori na vprašanja, pobude in predloge
članic in članov občinskega sveta

K tej točki dnevnega reda so priloženi pisni odgovori na vprašanja, pobude in
predloge, in sicer:

~ odgovor na vprašanje in pobudo ter odgovor na pobudo člana občinskega sveta,
gospoda Davida ROŠKARJA;

~ odgovori na pet vprašanj člana občinskega sveta, gospoda Zvonka GREDARJA;

~ odgovora na dve vprašanji člana občinskega sveta, gospoda Ivana KAJDIČA;

~ odgovor na vprašanje s pobudo člana občinskega sveta, gospoda Branka
KOCBEKA;

~ odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Dušana ZAGORCA;

~ odgovor na pobudo in vprašanje ter odgovor na pobudo in predlog člana
občinskega sveta, gospoda Mitje FICKA.
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ZADEVA: ODGOVOR NA VPRAŠANJE IN POBUDO ČLANA OBČINSKEGA
SVETA G. DAVIDA ROŠKARJA

Član občinskega sveta, gospod David Roškar je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja
Radgona, dne 26.4.2010 postavil naslednje vprašanje in pobudo:

»Gospod župan večkrat hvalite sebe, svoje sodelavce, občino in ne nazadnje tudi mesto Gornja
Radgona, ki naj bi bilo zaživelo kot obmejno turistično mesto. Vendar, če to želite, je potrebno za to
mesto tudi veliko postoriti, da bo v ponos vsem občankam in občanom. Mesto naj bo čisto, urejeno,
naj ima čim več pokazati turistom, takšno pa bo tudi potem pravi magnet za turiste. Mesto naj bo
urejeno, tudi kar se tiče prometne infrastrukture, kako si potem lahko domačini razlagamo to, ko v
času sejmov v mestu sploh ne moramo parkirati svojih jeklenih konjičkov, če slučajno gremo v
tistem času po poštnih opravkih. Ali pa mesto za avtomobil najdemo, vendar ga lahko postavimo, če
želimo v blato, ki nas čaka na drugi strani pošte. Gospod župan zato vas sprašujem, na katerem
zelniku je zrasla ideja, da pošto preselimo v neposredno bližino sejma? Istočasno pa dajem tudi
pobudo, da se tisti del okrog pošte, name~en strankam pošte, v času sejma zapre in se izključno
uporabi za stranke pošte, ne pa za sejmarje. Na drugi strani pošte pa, da se nekaj kubikov zemlje
odstrani in se jo nadomesti z gramozom, da bodo lahko stranke pošte parkirale tam svoja vozila.«

Postavljeno vprašanje smo po seji občinskega sveta z dopisom posredovali na Pošto Slovenija, PE
Murska Sobota, Trg zmage 6, 9000 Murska Sobota in prosili, da posredujejo ustrezni pisni odgovor.

Pisno pojasnilo v zvezi s postavljenim vpraš~em občinskega svetnika, smo prejeli dne 26.5.2010
in je priloga tega odgovora.

Zazidalni načrt za območje Trate v Gornji Radgoni, v katerem je lociran objekt za pošto, je bil
izdelan in sprejet v letu 2000 z Odlokom o zazidalnem načrtu Gornja Radgona - Trate (Uradni list
RS, št. 22/2000, 69/02, Uradno glasilo Občine Gornja Radgona, lokalni časopis Prepih, št. 5/04). V
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letu 2004 se je izdelala sprememba in dopolnitev prej navedenega odloka in sicer programske enote
6. Zazidalni načrt je v tej programski enoti spreminjal obstoječe stanje in je dovoljeval gradnjo
trgovskega objekta tip market, čeprav je bil predviden širši spekter dejavnosti. V času javne
razgrnitve je Pomurski sejem Gornja Radgona dal pobudo, da se znotraj obravnavanega območja
detajlno opredelijo in precezirajo dodatne dejavnosti. Dopolnitev predloga je predvidevala poleg
trgovskih še naslednje dejavnosti: gostinske, sejemske, poslovne, športne, igralniške in podobno,
pošta, vključno z obsežnimi površinami za parkiranje. Predvidene ureditve sprememb in dopolnitev
odloka je tako zajemal: 1. novogradnjo poslovno trgovke-storitvenih objektov, in sicer: market;
poslovno-trgovsko-storitveni objekt; objekt za pošto; 2. objekti za poslovno-trgovsko-storitvene in
sejemske dejavnosti ob severni strani Ceste na stadion (3 samostojni objekti); 3. nadomestna
gradnja, rekonstrukcija in sprememba namembnosti obstoječih objektov itd.
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu Gornja Radgona - Trate je
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejel na 13. redni seji, dne 27. 5. 2004. S sprejetjem
sprememb in dopolnitev Odloka o zazidalnem načrtu Gornja Radgona- Trate je nastala pravna
podlaga za pridobitev gradbenega dovoljenja, na podlagi katerega se je zgradil objekt za pošto.

V zvezi s pobudo, da se na drugi strani pošte naj uredi parkirišče, odgovarjamo:
Pošta Slovenije, d. o. o. je lastnica zemljišč pare. št. 790/6 in 790/9, obe k. o. Gornja Radgona, vse
okrog objekta in manipulativnih površin pošte, so zemljišča v lasti Pomurskega sejma, d. d. Prav
tako dostop do same pošte poteka po zemljišču, katerega je lastnik Pomurski sejem. Iz priložene
grafične priloge je razvidno, kje potekajo meje zemljišč, ki so v lasti pošte in kje se nahajajo
zemljišča Pomurskega sejma, d. d. (pare. št. 790/5, 790/3, 790/4, 790/8, vse k. o. Gornja Radgona).
Iz navedenega izhaja, da občina ni lastnica zemljišča, na katerem bi se na podlagi pobude svetnika
uredilo parkirišče, zato te pobude občina ne more uresničiti.

V času sejma Pomurski sejem zagotovi enega človeka, ki skrbi samo za parkirišče pošte
(obiskovalce, ki hočejo parkirati pred pošto pošilja na drugo parkirišče). Za obiskovalce sejma je
zagotovljeno zadostno število parkirnih prostorov. Vsa parkirišča so tudi brezplačna. Vendar še
vedno prihaja do primerov, ko obiskovalci sejma kljub opozorilu parkirajo pred pošto in ne
upoštevajo navodil redarja.
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Dne 21. 5. 2010 ste nam dostavili vprašanje in pobudo člana občinskega sveta, ki se nanaša na
lokacijo pošte v Gornji Radgoni. V zvezi z navedenim vam dajemo naslednje pojasnilo.

Leta 2004 je Pošta Slovenije izbirala med idejnimi zasnovami za novo pošto v Gornji Radgoni.
Za gradnjo novega objekta smo se odločili zaradi nefunkcionalnosti prostorov takratne pošte, ter
neustrezne lokacije pošte, saj nismo razpolagali s parkirišči za stranke, kakor tudi ne z ustreznim
prostorom za opravljanje transporta s tovornimi vozili, brez katerega ne moramo opravljati naše
osnovne dejavnosti.

Pri iskanju ustrezne lokacije smo se takrat povezali z lokalno skupnostjo, upoštevali pa smo tudi
takratne zazidalne načrte. Za sedanjo lokacijo pošte smo se med drugim odločili tudi zaradi tega,
ker nam je bila takrat s strani lokalne skupnosti obljubljena ustrezna rešitev dostopnosti pošte.

Med objektom pošte in sejmiščem je bila namreč takrat predvidena tudi izgradnja trgovin, okoli
zemljišča na katerem sedaj stoji pošta je bilo predvideno zelo veliko število parkirnih mest,
mimo objekta pošte pa je bil predvidena izgradnja javne ceste. Pred objektom pošte smo
načrtovali in tudi zgradili zadostno število parkirnih mest za naše stranke, pri čemer smo
upoštevali frekvence strank na pošti.

S težavo omejene dostopnosti v času sejmov v Gornji Radgoni smo seznanjeni. S Pomurskim
sejmom se pred sejmi vedno dogovorimo, da redarji zagotovijo, da obiskovalci sejma ne
parkirajo vozil na našem parkirišču, ki je namenjeno našim strankam ter, da vsem našim
strankam zagotovijo možnost dostopa z vozili do objekta pošte.

Mnenja smo, da na ta način storimo vse kar je v naši moči za zagotovitev dostopnosti pošte vsem
našim strankam. Zelo težko pa vplivamo na določitev prometnega režima v času sejmov, na kar
opozarjamo tako Pomurski sejem kakor tudi lokalno skupnost.
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ZADEVA: Odgovor na pobudo člana občinskega sveta gospoda Davida Roškarja,
vprašanje člana občinskega sveta gospoda Zvonka Gredarja in pobudo člana občinskega
sveta gospoda Dušana Zagorca

Člani Občinskega sveta Občine Gornja Radgona so na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26. 4. 2010, podali naslednje:

gospod David Roškar je podal naslednjo pobudo:
»Občinski upravi in njenim strokovnim službam dajem pobudo, da skupaj s Centrom za
socialno delo Gornja Radgona in drugimi humanitarnimi društvi nemudoma pristopijo k
reševanju problema, ki je nastal, pri oskrbi dveh invalidnih otrok gospoda Majcna zaradi
odvzema transportnega vozila, ki je bil namenjen izključno za prevoz otrok, 15. letnega
Timoteja v šolo in 24. letne Tamare v VDC. Samo vozilo je družina Majcen kupila ravno
zaradi obojestranskih drsnih vrat, ki omogočajo lažje dvigovanje invalidnih otrok tako v avto
kot iz njega, kar pa pri navadnih vratih ni mogoče zaradi teže in same prizadetosti otrok. Avto
je bil namenjen tako vožnji invalidnih otrok v šolo in VDC, kot tudi v zdravstveni dom zaradi
takojšnje pomoči v primeru bolezni. Z rubežem pa je sedaj ogroženo njuno zdravje. Bolnega
in težko prizadetega otroka je nemogoče peljati na vozičku skoraj dva kilometra daleč do
zdravstvenega doma po zdravstveno pomoč in to ob vsakem vremenu. Zavedati se namreč
moramo, da polovico leta takšno vožnjo onemogočajo vremenske neprilike. Z vožnjo bolnega
otroka na vozičku v dežju in snegu bi dejansko ogrozili njegovo življenje in kršili Konvencijo
o otrokovih pravicah. Družini je avto omogočal tudi sodelovanje na seminarjih za prizadete
otroke, kot tudi samih letovanjih, ki jih je organiziralo društvo. Letovanje, ki ga otroka
potrebujeta že zaradi samega zdravstvenega stanja pa jim je sedaj popolnoma onemogočeno,
saj mora vsak udeleženec poskrbeti za lasten prevoz do kraja letovanja. Pri celotni zadevi je
najbolj sporno to, da ima gospod Majcen blokiran žiro račun iz katerega mu rubijo vsa
denarna sredstva, ki presegajo minimum Življenjskega standarda, kljub vsem rubežem
denarnih sredstev pa so mu dodatno zarubili še avto namenjen prevozu invalidnih otrok.
Očitno gre tudi za kršenje človekovih pravic v tem primeru. S tem, ko je bil gospodu Majcnu
zaplenjen avto, ki ga je imel izključno za prevoz invalidnih otrok, kar dokazuje Odločba
Ministrstva za promet o oprostitvi plačila letnega prispevka za uporabo cest, kot tudi posebna
potrdila za parkiranje na mestih rezerviranih za invalide, dokazuje pa jo tudi slika
zarubljenega avtomobila (priloge), so bile otrokoma kršene temeljne človekove pravice, ki so
jima zagotovljene z Ustavo. Zato dajem pobudo, da omenjene službe nemudoma rešijo
nastalo situacijo, ki je nastala z rubežem avtomobila in s katero nastaja invalidnima otrokoma
velika nepopravljiva škoda, saj je njuno gibanje odvisno od prevoza, ki jima ga je omogočal
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omenjeni avtomobil zarubljen v nasprotju z moralno etiko družbe v kateri živimo in se v njej
večkrat sklicujemo kako humani in prijazni smo do invalidnih oseb. Tako svoboda gibanja,
pravica do izobraževanja in druženja z vrstniki so pravice, ki so zapisane v ustavi,
invalidnima otrokoma pa so z odvzemom avtomobila s katerim ju je oče vozil v šolo in VDC,
te temeljne ustavne pravice grobo kršene. Zelo radi se sklicujemo o skrbi za invalidne osebe,
v tem primeru pa je ta pravica bila grobo poteptana. Kolikor mi je znano je podobno pobudo
na omenjene službe naslovil tudi Odbor za okolje in prostor ter gospodarske zadeve. Zato
pričakujem, da bo Občinski svet zmogel dovolj poguma, da bo podprl pobudo ter zahteval od
ustreznih institucij, da najdejo rešitev, ki bo omogočala vrnitev zarubljenega avtomobila
družini z dvema težko prizadetima invalidnima otrokoma, ki jima je omejeno gibanje,
druženje z vrstniki in osvajanje novih znanj na podlagi njunih sposobnosti. Brez avta sta
namreč zaprta v geto, saj je praktično nemogoče, da bi starši vsakodnevno vozili otroka na
vozičku v 4 kilometre oddaljeni VDC in to ob vsakem vremenu.«

gospod Zvonko Gredar je podal naslednje vprašanje:
»Tudi sam sem to temo gospoda Roškarja glede gospoda Majcena hotel sprožiti in še bi samo
dodal en akt, kje so tu pravice iz Mednarodne konvencije o otrokovih pravicah. Jaz mislim, da
bi pravne službe tudi na to karto mogle igrati. Ne glede kakšen je kdo človek - človekje.«

gospod Dušan Zagorc je podal naslednjo pobudo:

»Na podlagi današnjih vprašanj, predlogov in pobud; nekako dal mi je idejo dal kolega
gospod David Roškar; bi v bodoče prosil, da se ob podaji pobud in prezentaciji stvari, pogleda
pri vsaki pobudi obe plati. Občinski svet, center za socialno delo, pa še tudi občinska uprava,
ne morejo nekaterih stvari izvajati, če je sodna zadeva rešena in končana. Primer Franc
Majcen in njegova otroka; Timotej je učenec naše šole Gornja Radgona, kjer sem ravnatelj, in
od 1. septembra lanskega leta imamo tudi podružnično šolo. Za Timoteja smo storili vse kar je
možno, marsikaj postorili, ker sem po duši humanist. Zato bi morali tudi pri taki pobudi imeti
vse plati medalje in povedati kaj je stvar na dejstvo. Zato prosim, da smo pri pobudah
eksplicitni injasni.«

Glede omenjene problematike smo se posvetovali s pristojnim Centrom za socialno delo
Gornja Radgona. Oni so gospodu Majcnu že izdali pisno podporno mnenje, to je, z njihove
strani, trenutno edino, kar lahko storijo. Kontaktirali smo tudi z Varstveno delovnim centrom
Murska Sobota, kjer so nam pojasnili, da imajo organiziran prevoz, tako, da lahko gospod
Majcen za svojo hčerko, ki obiskuje VDC enoto Gornja Radgona, prosi vodjo enote, da
poskrbi za njen prevoz v VDC in domov. S tem bi se Tamari zagotovilo, da še naprej obiskuje
VDC. Nadalje smo stopili v kontakt z ravnateljem Osnovne šole Gornja Radgona in
podružnične šole PŠ dr. Janka ŠlebingeIja, katero obiskuje Timotej in izvedeli, da se je
gospodu Majcnu že večkrat pomagalo in so mu ponudili tudi šolski avtomobil, s katerim bi se
lahko vozilo Timoteja v šolo. Tako ima gospod Majcen trenutno dane možnost' a oba otroka
še naprej obiskujeta VDC oziroma šolo in nista zaprta v »geto«.
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Član občinskega sveta, gospod Zvonko Gredar, je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26. 4. 2010 podal naslednjo pobudo:

»Nova tema, nova afera, kot je to gospod Ficko povedal glede Doma starejših občanov Gornja
Radgona d.o.o .. Ker imamo tu predsednika nadzornega odbora, prosim lepo, da to do
naslednje seje na mojo pobudo raziščete - kaj je res, kaj ni; če je res solastnik nekakšen, če se
je vse to delalo. Zato prosim lepo, da to raziščete.«

Na postavljeno pobudo je bil pripravljen odgovor s strani Nazomega odbora Občine Gornja
Radgona. Odgovor nadzornega odbora z dne 7.6. 2010je v prilogi.
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PRILOGA:
- odgovor Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona
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OBČiNA GORNJA RADGONA
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Zadeva: Odgovor na predlagano pobudo člana Občinskega sveta Občine Gornja
Radgona g. Zvonka Gredarja na 25. redni seji Občinskega sveta z dne
26.4.2010

Zveza: Dopis z Vprašanjem člana Občinskega sveta Občine Gornja Radgona g. Zvonka
Gredarja št. 013-4/2006-0S/25-F1 z dne 11.5.2010

V zvezi s citiranim vprašanjem oz. pobudo, ki jo je vložil g. Zvonko Gredar, član
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona dne 26.4.2010, posreduje Nadzorni odbor Občine Gornja Radgona v
odgovor naslednja dejstva:

1. Nadzorni odbor Občine Gornja Radgona je na svoji 24. seji dne 7. 6. 2010 obravnaval
vprašanje oz. pobudo, ki jo je vložil predlagatelj g. Zvonko Gredar, član Občinskega
sveta Občine Gornja Radgona, v zvezi z domnevno »afero glede Doma starejših
občanov Gornja Radgona«.

2. Nadzorni odbor Občine Gornja Radgona je v zvezi z vloženo citirano pobudo sprejel
naslednje stališče:
a. Nadzorni odbor ne razpolaga s pristojnostmi in pooblastili, ki bi služila kot pravni

temelj izvršitvi dejanj izvedbo katerih predlaga predlagatelj v citirani pobudi.
b. Župan in Občinski svet sta kot zakonita predstavnika večinskega lastnika družbe

Dom starejših občanov Gornja Radgona d.o.o., Trate 40 , 9250 Gornja Radgona
prvenstveno dolžna, v skladu s svojimi pristojnostmi in pooblastili, nemudoma oz.
kadarkoli zahtevati, da poslovodni organ družbe, posreduje v pisni obliki, kakor tudi
neposredno na seji Občinskega sveta, vse potrebne verodostojne listine in podatke
ter celovito odgovori na vsa vprašanja o zakonitosti poslovanja družbe, o zakonitosti
razpolaganja s finančnim premoženjem družbe, sklepanju pravnih poslov ter na
druga pravno in poslovno relevantna vprašanja.

c. Nadzorni odbor je v okviru načrtovanja izvedbe rednega nadzora neposrednih in
posrednih proračunskih uporabnikov Občine Gornja Radgona za leto 2010, družbo
Dom starejših občanov Gornja Radgona d.o.o., Trate 40 , 9250 Gornja Radgona,
katerega ustanoviteljica in družbenica lastniškega deleža do 51 % je Občina Gornja
Radgona, s Programom nadzorov Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona za
leto 2010, določil za izvedbo rednega nadzora.

d. Predlagatelj pobude je dolžan vloženo pobudo ustrezno pravno formulirati ter
vsebinsko konkretizirati z argumenti, ki bi lahko služili kot temelj odločitvi
Nadzornega odbora o eventualni izvedbi tematskega izrednega nadzora v družbi
Dom starejših občanov Gornja Radgona d.o.o., Trate 40 , 9250 Gornja Radgona.



3. V pojasnilo želi Nadzorni odbor ponovno poudariti, da je Nadzorni odbor v skladu z
določili veljavnih predpisov in statuta občine, povsem samostojni organ občine z
natančno določenimi pristojnostmi in pooblastili. Župan in Občinski svet sta pristojna
dajati Nadzornemu odboru priporočila, mnenja, pobude, predloge, nimata pa
pristojnosti in pooblastil česarkoli zahtevati od Nadzornega odbora, torej mu tudi v
konkretnem primeru ni moč postavljati zahtev za izvedbo nadzora, kakor tudi ne
časovnih rokov.

4. Nadzorni odbor se vsekakor zaveda svoje vloge, poslanstva in kompetenc, hkrati pa
tudi svojih kadrovsko in časovno omejenih zmožnosti, ki vsekakor vplivajo na pripravo
in realizacijo programa nadzorov, zato si bo prizadeval, da bo naloge, ki si jih je
zastavil s programom dela za leto 2010 opravil v načrtovanih terminskih rokih in o
izsledkih svojih ugotovitev seznanil Občinski svet in Župana Občine Gornja Radgona.

Dostaviti:
> Občinskemu svetu Občine Gornja Radgona
> županu Občine Gornja Radgona
> zadeva, tu

Nadzorni odbor
Občine Gornja Radgona:~7:k



i:t.~.:.:.\~.--....~1<,,-,;V
-"1~ __O

OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPAN

Partizanska c. 13,9250 Gornja Radgona
Tel: 02/564-38-00, Fax: 02/564-38-14

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgona.si

Številka: 013-4/2006-08/25- Ul 09
Datum: 2.6.2010

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Zvonko Gredar, je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26.4.2010 postavil naslednje vprašanje:

»V občini je zadnje čase kar precej dela, se vidi, da je volilno leto in tudi precej rezanja cest.
Zato bom rekel, takole: ali ni možno, da se te stvari umaknejo na rob, na bankino ali tja
nekam. Naj si nekdo pogleda Mursko Soboto, po štirih letih, kakšne so tam ceste, kjer je T2
polagal optične kable. Ali bomo res vse te ceste čez štiri leta ali pa še prej mogli preplastiti.
Nekdo bo rekel: se bo saniralo, se bo zalilo s smolo; ja, res je, ampak zima svoje naredi. In
zato prosim lepo, v kolikor še ni vse prepozno, naj se te stvari zamaknejo.«

Trenutno je v mestu Gornja Radgona in v okolici v gradnji sekundama kanalizacija, katere
investitor je sama občina in plinovodno omrežje, katerega je investitor PETROL PLIN d.d.
Tako kot za sekundarno kanalizacijo in za plinovodno omrežje je bilo pridobljeno gradbeno
dovoljenje, v katerem so določene parcele po katerih poteka predvidena trasa, tako da
naknadno spreminjanje tras ni mogoče. Zaradi lažje pridobitve gradbenega dovoljenja in
hitrejše gradnje je večina sekundarne kanalizacije in plinovodnega omrežja speljana po
parcelah, ki so v lasti Občine Gornja Radgona (javno dobro).

Že pri projektiranju tras se je težilo k temu, da naj nove komunalne naprave potekajo ob robu
ceste oziroma bankini. V večini primerov to ni mogoče, saj so v robu ceste oziroma bankinah
že obstoječe komunalne naprave (obst. kanalizacija, elektrika, javna razsvetljava, telekom,
kabelska ... ). Zaradi predpisanih odmikov po višini in širini in že zasedenega roba ceste
oziroma bankine, ne preostane nič drugega kot da se posega v asfaltno cesto.

V interesu obeh izvajalcev je, da dela izvedeta kvalitetno, da v garan jski dobi ne bi prišlo do
posedkov asfaltne ceste. Če pa bo do tega prišlo, j ih bosta izvajalca ~Ja sanirati.v
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PRIPRAVIL:
Danilo VLAJ
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Zvonko Gredar, je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26.4.2010 postavil naslednje vprašanje:

»Zime je konec, marsikakšen problem je nastal na cestah, jarki so zasuti. Jaz mislim, da bi to
trebalo začeti očiščevati. Gredo zraven neurja, propusti so popolnoma zamašeni. Smatram, da
je zadnji čas, da to začnemo čistiti.«

Skupaj s predsedniki vseh krajevnih skupnosti v Občini Gornja Radgona (g. Kralj Janko, g.
Žižek Srečko, g. Kocbek Branko, g. Rožman Mirko, g. Ficko Mitja), predstavniki Komunale
Radgona d.o.o. (g. Ficko Mitja, g. Babič Milan), ter Občine Gornja Radgona (g. Vlaj Danilo)
smo v mesecu aprilu in maju opravili oglede cest na terenu po posameznih krajevnih
skupnostih. Ogledali smo si kritična mesta na cestah, določili potrebe gramoza za posamezne
ceste, pregledali jarke, propuste, bankine, udarne jame ... Komunala Radgona d.o.o., ki je
vzdrževal ec občinskih cest, je v večini že povsod gramozirala makadamske odseke cest,
sanirala udarne jame z vročo asfaltno maso (na nekaterih mestih so se medtem pojavile že
nove udarne jame), opravljena je bila sanacija kritičnih odsekov bankin (dosutje in porez),
izkopi jarkov (Sp. Ščavnica, Bačkova ... ). Trenutno se izvaja izkop jarkov v naselju
Lomanoše (proti Plitvici) ter v naselju Kunova, gramozirajo se makadamske ceste, predvideva
se sanacija novonastalih udarnih jam in druga vzdrževalna dela, ki so potrebna za
zagotavljanje odvodnjavanja vode s ceste. Začelo se je z košnjo bankin .... Vsa dela potekajo
po planu in po dogovoru s predsedniki krajevnih skupnosti (predsedniki) in občinskimi
strokovnimi službami (g. Vlaj Danilo).

Za Občino Gornja Radgona
PRIPRAVIL:
Danilo VLAJ

Za Komunalo Radgona d.o.o.
PRIPRAVIL:
Mitja FICKO univ. dip.inž.grad.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Zvonko Gredar, je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26. 4. 2010 postavil naslednje vprašanje:

»Prosim lepo, če bi Policijo obvestili; vse več tovornjakov gre dol na izvozu Lenart in pa
Grabonoš; zakaj - zaradi cestninske postaje v Dragotincih. Tovornjake srečujemo tako na
cesti Spodnji Ivanjci - Gornja Radgona, Grabonoš - Žihlava - Logarovci; potem Lenart -
Gornja Radgona recimo z varaždinsko registracijo, ki peljejo v Vučji vasi lepo pod podvozom
avtoceste in nato naprej proti Ljutomeru. Smatram, da Radgona ne želi še enega prometnega
infarkta. «

Vprašanje v zvezi z vedno več tovornjaki skozi Gornjo Radgono, je bilo poslano Policijski
upravi Murska Sobota in Policijski postaji Gornja Radgona.

S strani Policijske uprave Murska Sobota smo prejeli odgovor na zastavljeno vprašanje, ki
vam ga posredujemo v prilogi.

PRIPRAVIL:
Danilo VLAJ

ŽU
OBČINE GO

Anto
RADGONA
PUŠ

Priloge:
odgovor PU Murska Sobota

http://www.gor-radgona.si
mailto:tajnistvo.zupana@gor-radgona.si


REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA NOTRANJE ZADEVE O,

POLICIJA
POLICIJSKA VPRA VA MURSKA SOBOTA

Sektor uniformirane policije
Ulica Arh. Novaka 5, p.p. 83, 9001 Murska Sobota

Telefon 02 522 42 OO, telefaks 02 522 43 63

OBČiNA GORNJA RADGONA
OM:

~

Številka:
Datum:

037-5/2010/2 (3G2-02)
31.05.2010

OBČiNA GORNJA RADGONA
ŽUPAN
Partizanska cesta 13
9252 Gornja Radgona

ZADEVA: POBUDA ČLANA OBČiNSKEGA SVETA - ODGOVOR
ZVEZA: dopis številka 013-4/2006-0S/25-F1 z dne 12.05.2010

Spoštovani,

varnost prometa je ena od temeljnih postavk kakovosti življenja. Vsakdo izmed

udeležencev v prometu si želi in pričakuje takšen prometni sistem, ki zadovoljuje

sodobne potrebe in obenem zagotavlja varnost. Življenje je neprecenljivo in vsaka

žrtev, ki jo vzamejo ceste, je žrtev preveč.

Varnost cestnega prometa je ena temeljnih kakovosti prometnega sistema. V tem

pomenu je varen cestni promet tudi odgovornost države in lokalnih skupnosti. Od

stopnje varnosti cestnega prometa je odvisna kakovost življenja uporabnikov javnih

prometnih površin.

Odsek Pomurske avtoceste AS od Vučje Vasi do Lipovec je bil dan v uporabo leta

2004, v mesecu oktobru 2008 pa še »preostali« del avtoceste A5 od Vučje Vasi do

Lenarta in Lipovec do Lendave. Odprtjem celotne avtoceste se je tovorni promet

»preselil« na avtocesto, kar pomeni, da so se ostale državne ceste s številom

tovornih vozil razbremenile. O problematiki, ki se je pričela pojavljati na AS takoj po

odprtju je bilo že večkrat opozorjeno. Prav gotovo je »največji problem« poleg

seveda širine voznih pasov in da je avtocesta brez odstavnega pasu, pomanjkanje

parkirnih mest za tovorna vozila in vožnja tovornih vozil po »vzporednih cestah«. O

»uporabi« vzporednih cest z avtocesto je potrebno upoštevati določila Pravilnik o

omejitvi uporabe državnih cest za promet tovornih vozil, katerih največja dovoljena



masa presega 7,5 ton; Zakon o javnih cestah in Zakon o varnosti cestnega prometa,

predvsem določila o lokalnem prometu (112.člen).

Glede vožnje tovornih vozil po vzporednih cestah, bi želeli opozoriti še na dejstvo, da

tovorna vozila v skladu s pozitivno zakonodajo lahko vozijo na relaciji Lenart - Gornja

Radgona - Avstrija; Grabonoš - Gornja Radgona - Avstrija; Vučja Vas - Gornja

Radgona - Avstrija, nenazadnje pa ima veliko prevoznih podjetji in samostojnih

podjetnikov sedež podjetja v občini Gornja Radgona in občini Radenci.

Problematiki tovornih vozil policisti PU Murska Sobota posvečajo vso pozornost. Za

zagotavljanje varnega odvijanja prometa je bilo v tej zvezi izvedenih več poostrenih

nadzorov, prav tako pa smo opravili meritve brez policijske asistence ter na podlagi

tako pridobljenih podatkov izvedli določene represivne ukrepe.

Naj na koncu dodamo, da se zavedamo omenjene problematike, tej problematiki

posvečamo vso pozornost s ciljem zagotoviti čim večje stopnje prometne varnosti.

POSLANO:
(J naslovu
- zbirka dokumentarnega gradiva
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OBČINA GORNJA RADGONA
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ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Ivana KAJDIČA

Član občinskega sveta, gospod Ivan Kajdič, je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26. 4. 2010 postavil naslednje vprašanje:

»Domnevam, da tudi danes župan pri točki Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic
in članov občinskega sveta razprave ne bo omogočil, zato moram svoje nezadovoljstvo z
odgovorom na vprašanje, ki sem ga postavil na prejšnjih dveh sejah, formulirati kot novo
vprašanje.
Tako iz delnega odgovora na moje vprašanje kot iz zaključnega računa, ki ga bomo danes
obravnavali je jasno razvidno, da se neplačane terjatve strmo povečujejo in da znašajo že
skoraj pol milijona evrov. Glede na podatke g. župana, ki je tukaj na občinskem svetu in tudi
v medijih večkrat povedal, da naše občine slabo gospodarsko stanje ni kaj posebej prizadelo,
nekako ni jasno, da dolžniki nimajo denarja ali da svojih obveznosti ne morejo poravnati iz
drugih razlogov. Poleg tega pa je g. župan za ureditev tega področja imenoval tudi tretjega
podžupana. Ker Statut občine o podžupanih ne govori kaj dosti, sprašujem naslednje:

Kakšne so zadolžitve posameznih podžupanov?
Kdo in na kakšen način ocenjuje uspešnost njihovega dela?
Ali je nagrada oz. plačilo podžupanov odvisno od uspešnosti njihovega dela?
Ali imajo podžupani glede na področja, ki jih pokrivajo, tudi pristojnosti, da se
vključujejo v postopke vodenja in odločanja npr. v javnih zavodih, agencijah In
podjetjih, ki jih je ustanovila ali pa je solastnik občina Gornja Radgona?«

Občina Gornja Radgona ima tri podžupane. Naloge vsakega podžupana je določil župan s
pismenim sklepom.

Podžupan g. Vincenc Rous opravlja naslednje naloge:
~ V okviru svojih delovnih obveznosti pokriva področja gospodarskih javnih služb, turizma,

urejanje prostora, varstva okolja, prostorskega načrtovanja, aktivno sodeluje v pristojnih
delovnih telesih občinskega sveta ter po dogovoru z županom opravlja protokolarne
obveznosti z navedenih področij. V primeru odsotnosti ali zadržanosti župana, nadomešča
župana.

http://www.gor-radgona.si
mailto:tajnistvo.zupana@gor-radgona.si


Podžupan g. Dušan Zagorc opravlja naslednje naloge:
~ V okviru svojih delovnih obveznosti pokriva področja družbenih dejavnosti: osnovne šole,

vrtce, šport, kulturo, sociale, aktivno sodeluje v pristojnih delovnih telesih Občinskega
sveta in po dogovoru z županom opravlja protokolarne obveznosti iz navedenih delovnih
področij in tiste naloge za katere ga župan posebej pooblasti.

Podžupan g. Andrej Husar opravlja naslednje naloge:
~ V okviru svojih delovnih obveznosti pokriva področja obče uprave, premoženjskih In

pravnih zadev, stanovanjskih zadev, mednarodnega sodelovanja, usklajevanja in
koordiniranja dela z organi krajevnih skupnosti ter aktivno sodeluje v pristojnih delovnih
telesih Občinskega sveta in po dogovoru z županom opravlja protokolarne obveznosti iz
navedenih delovnih področij in tiste naloge, za katere ga župan posebej pooblasti.

Ker podžupana imenuje župan, njihovo delo tudi ocenjuje. Ocenjujem, da vsi trije podžupani
svoje delo opravljajo vestno in uspešno.

Plačo podžupana je v skladu s IOO.b členom Zakona o lokalni samoupravI In 8. členom
Odloka o plačah funkcionarjev določil župan s sklepom in je fiksna. Na podlagi 2. člena
Zakona o začasnem znižanju plač funkcionarjev je župan vsem podžupan om znižal plačo za
4%.

Nekateri izmed podžupanov so imenovani v svete javnih zavodov in skupščine javnih
podjetij, v nekaterih pa so tudi predsedniki in takrat se vključujejo v postopke sprejemanja
odločitev.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Ivana KAJDIČA

Član občinskega sveta, gospod Ivan Kajdič, je na 25. -redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26.4.2010 postavil naslednje vprašanje:

»Zanje tedne v medijih pogosto prebiramo novice o težavah oz. poskusu prisilne poravnave
mariborskega gradbenega podjetja Stavbar Gradnje, ki je s svojimi aktivnostmi in
kapitalskimi deleži močno prisotno tudi v naši občini. Prosim, da se članicam in članom
občinskega sveta ter javnosti predstavi informacija, kaj bi prisilna poravnava ali tudi stečaj
pomenila za Občino Gornja Radgona. Pri tem mislim na lastniški delež v Domu starejših ter
na ostale investicije, ki jih Stavbar Gradnje že izvaja ali pa jih še namerava (spomnimo se na
območje vojašnice) izvajati v občini Gornja Radgona.«

Župan g. Anton Kampuš je na 25. redni seji Občinskega sveta, dne 26. 4. 2010 že ustno
odgovoril na postavljeno vprašanje.

Prisilna poravnava (tudi reorganizacija) je postopek sanacije dolžnika v finančnih težavah, ki
je reguliran z zakonom, predlaga se jo lahko pred ali med stečajnim postopkom. Navadno
prisilno poravnavo predlaga dolžnik, kar je pri navedeni zadevi Stavbar Gradnje tudi storil.
Prisilno poravnavo bo potrdilo sodišče, če bo za to glasovalo 60 % upnikov, glede na velikost
terjatev. Ker je družba Dom starejših občanov najela dva kredita za gradnjo pri Novi
ljubljanski banki, je v korist te vknjižena zastavna pravica za čas do odplačila obeh kreditov,
to je do leta 2023 oz. 2033.

Ali bo uspela prisilna poravnava je torej odvisno od upnikov. Če ne uspe prisilna poravnava
oziroma, če uspe pa dolžnik svojih obveznosti še ni sposoben izpolniti sledi stečaj, čeprav se v
nekaterih primerih dolžniki zatečejo k drugi ali celo tretji prisilni poravnavi.

Glede na navedeno je v predmetni prisilni poravnavi, ki še teče, težko napovedovati izid tudi
iz razloga, ker Občina Gornja Radgona ni upnik.

http://www.gor-radgona.si
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morajo voditi in urediti vsi lastniki. Zato smo v odgovoru komentirali le delček sklepa
Okrožnega državnega tožilstva, ki se nanašajo na zavrženje kazenske ovadbe predsednika
sveta KS Gornja Radgona dne 25.5.2009.

Kaj se bo dogajalo na Okrožnem tožilstvu v Murski Soboti glede vložene zahteve za
preiskavo zoper osebi navedeni v tej pobudi, pa je stvar sodišča samega.

Navedena pisna pobuda in predlog skupaj z vsemi prilogami, ki jih je predal gospod Mitja
Ficko, je v celoti priloga tega odgovora. Ta odgovor pa je skupaj z vsemi prilogami kot del
gradiva za sejo občinskega sveta predloženo gradivo zapisnika seje občinskega sveta.

Ž
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Priloge:
kopija pisne pobude in predloga skupaj z vsemi prilogami
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Član občinskega sveta, gospod Branko Kocbek je na 25. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26.04.2010 postavil naslednje vprašanje:

Kdaj in kdo bo v občini poskrbel, da bodo naše zelene površine v mestu Gornja Radgona
(tiste stare in tudi vedno več novih) spet lepo urejene in zasajene, vsaj tako kot so to že
bile?

Dajemo pobudo, da se že ob pripravi rebalansa za leto 2010 odpre nova postavka v
proračunu občine z namenskimi sredstvi za to, v višini vsaj 0,20 evra po občanu občine
Gornja Radgona, kar znaša za začetek približno 1.800 evrov.«

Glede vprašanja in pobude člana občinskega sveta g, Kocbek Branka dajemo naslednje
pojasnilo. Med Občino Gornja Radgona in podjetjem Komunala. Radgona d.o.o. je sklenjena
pogodba za izvajanje gospodarske javne službe javna snaga, čiščenje površin za pešce in
vzdrževanje ter urejanje zelenih površin v mestu Gornja Radgona.
Dela, ki jih zajema pogodba, izvaja Komunala Radgona po sprejetem Katastru javnih površin,
ter so natančno določena . Kataster si je mogoče ogledati oz. se nahaja na sedežu Občine
Gornja Radgona in na sedežu komunalnega podjetja.
Vezi problematike, ki je bila izpostavljena s strani g. Kocbeka, moramo izpostaviti, da smo
skupaj s predstavnico Občine Gornja Radgona že v mesecu oktobru 2009 (12., 16.,27.,29.,)
opravili razgovore in oglede na terenu glede gredic, grmovnic ... glede lepšega izgleda kraja ..

Kot lokalno komunalno podjetje se trudimo po najboljših močeh, da so javne površine v
našem mestu in širše urejene, vendar sami brez dogovora z lastnikom in naročnikom del
nimamo pristojnosti izvesti dela, ki niso predhodno dogovorjena in naročena.

Tehnični direktor:
Mitja Ficko, univ.dipl.inž.grad.
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